
مهدی تارتار، سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن 
اظهارکرد: من و عوامل تیم هیچ دخالتی در 
جنجال های دیدار مقابل آلومینیوم اراک 

نداشته ایم. 
 ذوب آهــن روند خوبـــی را در 
نتیجه گیری در پیش گرفته است و روز 
جمعه نیز یک نتیجه غیرقابل پیش بینی 

را مقابل آلومینیوم، رقم زد. بازی 
چطور بود؟

بازی را خیلی خوب شروع کردیـــم 
و در همان دقایق ابتدایی بازی هم 
می توانستیم به گل برسیم که توپ مان 

به تیر دروازه برخورد کرد. در ادامه 
فشار را مضاعف کردیم و موفق 

شدیــم گل اول را در 
دقیقه 27 به ثمــر 

برسانیــم. بازیکن 
آلـــومینیوم در 
اواخـر نیمه اول 
از زمیــن بازی 

اخراج و حریف 10 نفره شد. برهمین اساس در 
نیمه دوم سعی کردیم تفاضل گل مان را بهتر 
کنیم، چون می خواستیم در جدول رده بندی 
تفاضل گل بهتری داشته باشیم. ما موفق شدیم 
4 گل بزنیم و موقعیت های زیادی خلق کردیم.

 صحنه اخـــراج مصطفی احمدی 
بازیکن آلومینیوم، جنجال به پا 

شد، چه اتفاقی رخ داد؟
بازیکن حریف در حالی که 
یک اخطار داشت، در نزدیکی 
داور چهارم با آرنج به بازیکن 
ما ضربه زد. داور وسط اما 
متوجه این برخــورد نشد. 
در فاصله ای که بازی متوقف 
بود، داورچهارم به داور 
اصلی این موضوع را 
به درستی منتقل 
کــرد و داور هم 
بدون تردید کارت 
دوم را داد. طبیعی 

بود بعداز اخراج نیمکت آلومینیوم اعتراض کند. 
درگیری که در کنار خط رخ داد بین یکی از 
مربیان آلومینیوم و بازیکن اخراج شده بود. در 
این صحنه این دو با هم درگیر شدند و نیمکت 

ذوب آهن دخالتی نداشت.
   ذوب آهـــن در نیم فصل نخست 
پرنوسان ظاهر شد، ولی در نیم فصل دوم 
روند خوبی را در پیش گرفته، دلیل این 

تغییر رویه چیست؟
فکر می کنم در ابتدای فصل، 80 درصد 
تیم مان نسبت به سال گذشته تغییر کرده 
بود. ذوب آهن در سال های گذشته شرایط 
خیلی بدی را تجربه کرده است و نیاز بود ما 
در تیم تغییرات زیادی اعمال کنیم. شناخت 
نفرات جدیدی که به این اضافه شدند، مستلزم 
زمان بود. تفکراتی که ما باید در زمین پیاده 
می کردیم و شناسایی بهترین ترکیب، کاری 
بود که احتیاج به زمان داشت. در نیم فصل 
اول در بخش حمله خوب عمل نکرده بودیم، 
ولی در نیم فصل با جابه جایی که داشتیم، 

عملکردی به مراتب بهتر داشتیم. حداقل نتایج 
نشان می دهد که عملکردمان خوب بوده است. 
باید از مدیریت باشگاه هم تشکر کنم که در 
نقل وانتقالات خیلی هوشمندانه عمل کردیم 
و با وجود اینکه هزینه چندانی نکردیم، نفرات 
خوبی را جذب کردیم و توانستیم نتایج خوبی 

بگیریم. 
 به نظر می رسد برخلاف ذوب آهن، 
سایر تیم های صنعتی بودجه  زیادی را 

اختصاص داده اند... 
باید در فوتبال حرفه ای، هزینه شود. به نظر 
من تیم هایی که هزینه نمی کنند مشکل لیگ 
هستند و نه تیم هایی که هزینه می کنند. باید 
همه تیم ها یکسان شوند و یا اختلاف شان 
کم شود، نه اینکه دو تیم در یک شهر، یکی 
300 میلیارد و دیگری 50 میلیارد هزینه کند. 
این یعنی یک تیم شش برابر تیم دیگر هزینه 
می کند و این منصفانه نیست. تیم هایی که 
کم هزینه می کنند یا باید از لیگ کنار بروند و 
یا اینکه بودجه شان را افزایش دهند تا رقابت 
منصفانه باشد. یک مربی تمام موهایش سفید 
می شود و بازیکنی را آماده می کند، ولی این 
بازیکن به یک لقمه چرم و نرم مربی دیگری 
که در تیم متمول حضور دارد، تبدیل می شود. 

مهدی تارتارخبرداد: 

تفاوت ۶ برابری بودجه ۲ تیم همشهری!
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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
شرایط سرخابی ها قبل از دربی 

استقلال برابر صنعت نفت آبادان به برتری رسید. آبی پوشان 
شخصیت خود را برای کسب قهرمانی در این فصل پیدا 
کرده اند اما در راه رسیدن به چنین هدف بزرگی باید نقاط 
ضعف و قوت خود را بررسی کنند تا بتوانند با پوشاندن ایرادها 
و استفاده از توانمندی ها، صدرجدول را از دست ندهند. 
این تیم سازمان دفاعی خوبی دارد و دروازه بان آماده ای از 
دروازه اش حراست می کند اما تکیه کردن به یکی 2 بازیکن، 
نظیر امیرحسین حسین زاده نمی تواند ضمانتی  برای رسیدن 
به دروازه تمامی رقبا باشد و با ادامه چنین روندی، استقلال 
متضرر می شود. تیم فرهاد مجیدی باید برای رسیدن به دروازه 
رقبا، راه های متنوعی را با بهادادن به تمامی عناصر تهاجمی 
داشته باشد. در هفته های پیش رو حریفان سخت تر می شوند 
و عبور از آنها بدون داشتن برنامه های مختلف دشوارتر 
از بازی های اخیر خواهد بود. در خصوص گلایه علیرضا 
منصوریان از رفتار فرهاد مجیدی باید بگویم ادب و احترام 
در کنار نحوه برخورد با بزرگ تر و پیشکسوت، موضوعی 
است که لازم است در ورزش رعایت شود چون ورزشکاران 
الگوی جامعه هستند. در فوتبال هم باید بازیکنان و مربیان، 
احترام قدیمی تر از خود را حفظ کنند. شاید اتفاقی رخ داده 
که علیرضا منصوریان ناراحت شده و این ناراحتی به حق 
است. البته یک طرف این اتفاق صحبت کرده و طرف دیگر 
واکنشی نداشته است. من هم شنونده بودم و نمی دانم چه 
برخوردهایی در بازی روزجمعه 2 تیم شکل گرفته، بنابراین 
نمی توانم درباره این موضوع اظهارنظر خاصی کنم. روزجمعه 
پرسپولیس در خانه نفت مسجدسلیمان به پیروزی رسید 
سرخپوشان از یک مدل کار تمرین شده به 2گل رسیدند 
و این موضوع جای تبریک دارد. اینکه در ادامه مسابقه، نفت 
توانست یکی از گل های خورده را جبران کند و به زدن گل 
دوم نزدیک شد، بستگی به شرایط بازی، دقایق مختلف آن، 
تاکتیک، میزبان و مهمان این دیدار است. پرسپولیس شروع 
خوبی داشت و بر بازی سوار بود. در ادامه کمی عقب رفت و 
یکی از گل های زده شده، جبران شد. تیم یحیی گل محمدی 
یک مرتبه هم تیرک دروازه نفت را به لرزه درآورد و می توانست 
با اختلاف بیشتری برنده باشد. سرخپوشان در کورس 
قهرمانی قرار دارند و با توجه به موجودیتی که دارند برای هر 
بازی طرح و برنامه مشخصی دارند. اینکه نفت مسجدسلیمان 
موفق به جبران یکی از گل های خورده شد از اتفاقات مسابقه 
بود و به هر صورت این تیم نمی خواهد از لیگ برتر سقوط 
کند، به همین دلیل تلاش برای بازگشت به مسابقه، اتفاقی 
عادی است. شرایط جدولی دو تیم در تقابل رودرروی پیش رو 
تاثیر آنچنانی ندارد. این مسابقه به خاطر حساسیت، اضطراب 
و هیجانی که با خود به همراه دارد، داستانی جدا از تمامی 
بازی های سرخابی ها خواهد داشت. نحوه آماده سازی، 
استراتژی برای این بازی و ریکاوری حساب شده اهمیت 
فراوانی دارد. ضمن اینکه شرایط روحی روانی در دربی بسیار 
مهم است. تیمی که اتحاد بیشتری داشته باشد، برنامه های 
ویژه ای برای غافلگیری حریف به کار برد و دچار اشتباه نشود 
بدون شک بخت بیشتری برای کسب پیروزی دارد. در جریان 
مسابقه تیمی که باانگیزه تر باشد و بتواند میانه زمین را در 
اختیار بگیرد بخت بالاتری برای کسب پیروزی خواهد داشت. 

تسنیم: کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال ایران، زمان 3 
دیدار از لیگ برتر فوتبال را تغییر داد. به گزارش روابط عمومی 
سازمان لیگ فوتبال ایران، مسابقه 2 تیم مس رفسنجان و 
ذوب آهن اصفهان از هفته بیست وسوم لیگ برتر روزجمعه 
27 اسفند به جای ساعت 17، در ساعت 15 در ورزشگاه 
زینعلی سرچشمه آغاز می شود. همچنین مسابقه دو تیم 
نساجی مازندران و فولادخوزستان از هفته بیست وچهارم، 
روز شنبه 12 فروردین 1401 به جای ساعت 16 در ساعت 
17 در ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد برگزار خواهد شد. مسابقه 
دو تیم هوادار و پرسپولیس از هفته بیست وچهارم لیگ برتر 
نیز به جای روز یکشنبه 14 فروردین 1401، روز دوشنبه 15 

فروردین 1401 برگزار خواهد شد. 

فوتبــالداخلــی

محسنبیاتینیا
کارشناس فوتبال 

   آرمان ملی: دیدارهای باقی مانده 
هفته بیست ودوم لیگ برتر روزگذشته در 
حالی برگزار شد که تیم فولاد و شهرخودرو 

برندگان رقابت ها بودند. 
 تساوی مس و هوادار 

در اولین دیدار روز دوم هفته بیست ودوم 
رقابت های لیگ برتـــر هــوادار مــیزبان 
مس رفسنجان بود و این بازی در پایان با 
تساوی یک بر یک به پایان رسید. ابتدا 
گادوین منشا با شوتی سرکش مس را پیش 
انداخت اما محمد ستاری بازی را به تساوی 
کشاند تا هوادار بازنده از زمین خارج نشود. 
با این نتیجه مس رفسنجان 35 امتیازی 

شد و در رتبه چهارم باقی ماند. هوادار هم با 
26 امتیاز در رده دهم ایستاد. محمد ربیعی، 
سرمربی تیم فوتبال مس رفسنجان پس از 
تساوی اظهارکرد: به بازیکنان و کادرفنی 
هوادار تبریک می گویم. یکی از ضعیف ترین 
بازی های فصل ما بود که دلیل آن هم فکر 
می کنم خستگی بازیکنانم بود زیرا در بازی 
قبلی ۹5 دقیقه، 10 نفره بودیم اما مجبور 

بودیم برای بازی امروز تیم را مهیا کنیم. 

 شکست فجر 
تیم های فجرسپاسی شیراز و شهرخودرو 
خراسان هم به مصاف یکدیگر رفتند که این دیدار 
با نتیجه یک بر صفر به سود تیم شهرخودرو به 
پایان رسید. تک گل این بازی را مجتبی بیژن در 
دقیقه 5+۹0 از روی نقطه پنالتی به ثمر رساند 
تا شاگردان سیدعباسی دومین پیروزی فصل 
خود را جشن بگیرند. حسن اکرمی قضاوت این 
دیدار را بر عهده داشت. تیم شهرخودرو با این برد 

در قعر جدول 12 امتیازی شد و اختلاف خود با 
تیم های پایین جدولی را کاهش داد. 

 پیروزی فولاد مقابل تراکتور 
تیم های تراکتور و فولادخوزستان در 
آخرین روز از هفته 22 رقابت های لیگ برتر 
به مصاف یکدیگر رفتند و در پایان شاگردان 
جواد نکونام به برتری 2 بر یک دست یافتند. 
حمید بوحمدان و سینا شاه عباسی زننده 
گل های فولاد بودند تا نماینده خوزستان 
با 32 امتیاز به رتبه ششم جدول رده بندی 
صعود کند. تک گل نماینده تبریز را در این 
بازی بهزاد سلامی به ثمر رساند و تراکتور با 

17 امتیاز از رده سیزدهم تکان نخورد. 

روز پایانی هفته 22  لیگ برتر 
تراکتور با »ساغلام« هم باخت 

آرمان ملی: اگرچه فرهاد مجیدی توانست 
با استقلال از سد تیم صنعت نفت و علیرضا 
منصوریان عبور کند، اما بعداز دیدار و در 
کنفرانس با انتقادات هم تیمی سابقش مواجه 

شد. 
 نظر منصوریان 

علیرضا منصوریان سرمربی نفــت آبادان 
بعداز شکست برابر استقلال جملاتی عجیبی 
را به کار برد. سرمربی نفت آبادان در توضیح 
اتفاقی که او را دلگیر کرده است، گفت: باید 
قبول کنیم هرکس از خانه بیرون می آید، 
حتی هوادار آبادانی، البته حالا آبادان را 
کنار بگذاریم و اینجا )آبادان( عجیب فقط 
زردطلایی هستند. شما اگر آنجا پیراهن 
دیگری بپوشید به شکلی نگاهت می کنند که 
بروی و بدوبدو پیراهن زرد بخری. ما اتفاقات 
زیادی را پشت سر گذاشتیم. من از سال 63 
فوتبال بازی می کنم. می خواهم به آن نقطه 
تاریک برسم که ما امروز خیلی اذیت شدیم. 
از 1387 و بعداز خداحافظی ام کار مربیگری 
را آغاز کردم. امروز یک اتفاقی افتاد که من 
نمی دانم قیمت فوتبال چقدر است. دوست 
خوبم آقای فرهاد مجیدی خیلی ریلکس 
از کنار ما رد شد. من یک نگاهی به محمد 
خرمگاه کردم و یاد آن موقعی افتادم که 
ایشان به استقلال آمده بود و می خواست 
فوتبال بازی کند، آقای فتح ا...زاده گفتند 
...زاده( گفتم  خیلی لاغر است. به او )فتح ا
شما 10 تومان بده و بگذار خانه بگیرد. گفت 
نمی دهم که 10 تومان به خودش داده ام. 
گفتم من از شما خواهش می کنم 10 تومان به 
او بدهید تا خانه بگیرد. گفت برو چک شرکتت 
را بیاور و اینجا بگذار! چک شرکت من دست 
علی آقای فتح ا...زاده است بابت خرید خانه 
ایشان )فرهاد مجیدی(. آن چک 10 میلیونی 
را دادم که اگر آسیب ببیند برداشت شود! 
امروز نقطه تاریکی را من در این فوتبال دیدم. 
سرمربی نفت با جملاتی جالب در این بخش 
رو به فرهاد مجیدی بیان داشت: آقا پسرگل، 
شما ما را هم که بردید هیچ مساله ای نیست. 
ما امروز باختیم. ما امروز تلاش می کردیم 
شما را ببریم ولی اینکه از کنار حداقل محمد 
خرمگاه و حسین کاظمی می گذری و آن ژست 
همیشگی ات را می گیری و آن دوربین را هم 
کنارت می بری تا در راه یکی کت تو را بگیرد 
و بری داخل رختکن دست بزنی و.... به نظر 
من هیچکس در آینده و در نسل سال ۹0 و 
1400 از فوتبال ما چیزی یادش نمی آید. 

الان من مثلا به یک بچه می گویم در سال 74 
اولین مرد سال فوتبال باشگاه بودم، می گوید 
عمو من شش ماه قبلش تازه به دنیا آمدم. آن 
لحظه ای که ما را می بیند تا روزی که زنده است 
یادش می ماند. امروز نکته تاریکی داشت و الان 
فهمیدم چرا بعضی سرمربیان استقلالی مقابل 
فرهاد بازی می کنند به درجه انفجار می رسند. 
آقا فرهاد مجیدی، پسر خوش تیپ می خواهم 
یک تغییر رویکرد در رفتارت داشته باشی. 
می دانم که ما یک زمینه دوستی قبلی داشتیم، 
قبل از مسابقه هم برادرت پیش من بود. البته 
نمی دانم و شاید ما را آن قسمت )جایی که 
مدعی است فرهاد مجیدی بدون توجه به وی 
و کادرش از جلوی آنها گذشتند( هایلایت و 
شطرنجی کرده بودند که از بغل ما رد شدند. 
من روزهای تلخ و شیرین زیادی را دیدم. 
استقلال و پرسپولیس را بردم و برابر استقلال 
و پرسپولیس بازنده شدم. نمی خواهم فنی 
صحبت کنم و اگر سوالی هست بگویید. انگار 
شما بعداز 25 - 20 سال احساس می کنید که 
مثلا فوتبال چقدر می تواند مهم باشد که با این 

ادبیات و رفتار از پیش ما رد شود. 
 واکنش مجیدی؟

مجیدی بعـــداز بازی با صنعت نفت در 
خصوص صحبت های منصوریان هیچ واکنشی 
نشان نداد! با اظهارات علیرضا منصـــوریان 
علیه فرهاد مجیدی پیش بینی می شد که 
افرادی مانند بهزاد غلامپور یا دیگر نفرات 
کادرفنی استقلال در توضیح ماجرای موردنظر 
منصوریان حرف بزنند. ولی ظاهرا همه اعضای 
تیم استقلال در نظر دارند هیچ واکنشی 
نسبت به اتفافات روز باشگاه و لیگ نداشته و 

فقط به دربی فکر کنند. 
 نظر فتح ا...زاده 

علی فتح ا... زاده در خصوص موضع گیری 
علیرضا منصوریان در نشست خبری بعداز 
دیدار استقلال و نفت آبادان علیه مجیدی 
اظهارداشت: من صحبت های منصـــوریان 
را شنیدم اما به هرحال توصیه  می کنــم این 
عزیزان آرامش خود را حفظ کنند. منصوریان 
»داش علی منصوریان« هواداران استقلال و 
فرهاد مجیدی »شاه فرهاد« است. هر 2 عزیز 

جزو ذخایر باشگاه استقلال هستند که باید 
احترام یکدیگر را حفظ کنند. وی افزود: قطع 
به یقین می دانم حواس مجیدی نبوده و در آن 
صحنه شاید به خاطر استرس بازی چشمش 
به منصوریان نیفتاده است. خودِ منصوریان 
هم کسی است که سال ها با او کار کردم و او 
را به احترام و اخلاق به بزرگ تر می شناسم. 
مطمئن هستم هر دو عزیز به زودی برای 
یکدیگر دسته گل می فرستند و خیلی زود همه 
این مسائل فراموش می شود و آشتی خواهند 
کرد. مدیرعامل اسبق استقلال یادآور شد: 
استقلال بازی حساسی با پرسپولیس دارد و 
فرهاد مجیدی از همین امروز باید همه فکر 
و ذکرش را روی این مسابقه بگذارد که با برد 
دربی شیرین کام استقلالی ها را بیشتر کند. 
فتح ا... زاده در خصوص اینکه پیش بینی اش 
از دربی چیست، بیان داشت: این بازی واقعا با 
شرایط لیگ فرق دارد. به ظاهر استقلال روی 
کاغذ همه را برده و به هیچ تیمی رحم نکرده 
است. البته شرایط تیم در روز بازی خیلی مهم 
است، مثلا اینکه روحیه بازیکنان در روز بازی 
چطور است. هر تیمی به آرامش خودش غلبه 
کند مطمئنا برنده بازی خواهد شد ضمن آنکه 

این دیدار نبرد وسط زمین است. 
 یادآوری

استقلال هر  تیم  نتایج   13۹5 ســال 
روز شایعات جدیدی را پیرامون تغییرات 
در کادرفنی این تیم به وجـــود  آورد. در 
میان انتقادات از علیرضا منصوریان، فرهاد 
مجیدی، پیشکسوت محبوب و پرطرفدار 
آبی ها، پستی را در اینستاگرام منتشر کرد و 
از سرمربی استقلال حمایت کرد. مجیدی به 
کادرفنی این تیم توصیه کرد تمرکز خود را 
فقط روی بازی های آینده تیم معطوف کنند: 
»جوانمردانه نیست اگر بخواهیم همه شرایط 
امروز را فقط به علیرضا منصوریان؛ دوست و 
هم بازی قدیمی من مربوط بدانیم. ناراحتی 
هواداران تیم محبوبم را به خوبی درک می کنم 
اما ریشه های این عدم موفقیت در چند فصل 
گذشته را باید در ساختار باشگاه استقلال 
جست وجو کرد. امیـــدوارم کادرفنی تیم 
استقلال بدون توجه به حاشیه ها به بازی های 
حساس آینده فکر کنند و به خصوص بازیکنان 
تیم با مسئولیت پذیری بیشتر همه معادلات 
را تغییر دهند. بدون تردید هواداران عزیز و 
دوست داشتنی استقلال هم در هفته های 
پیش رو با حمایت و اتحاد بیشتر یارو و یاور تیم 

محبوب شان خواهند بود.«

تیـــم استقلال هفته هاست صـــدرنشین 
لیگ برتــر است و البته شکستی هم ثبت نکرده 
تا رکورددار باشد. مجیدنامجو مطلق پیشکسوت 

استقلال در این خصــوص صحبت کرد. 
 نظر شما در خصوص برد آبی پوشــان 

مقابل صنعت نفت چیست؟
 استقلال به دنبال جمع آوری امتیازهاست. 
این تیم توانست از موقعیت های خود نهایت 

استفاده را ببرد و به برتری برسد.
 شرایط استقلال قبل از دربی چگونه 

است؟
 استقلال شرایط خوبـی دارد اما در طرف 
مقابل شرایط پرسپولیس هم مناسب است. این 
تیم این هفته هم مقابل نفت مسجدسلیمان به 
برد خوبی رسیــد. دربی اصلا قابل پیش بینی 
نیست. تساوی در دربی هم برای استقلال 

برد است.
 چقدر شانس قهرمانی برای استقلال 

قائل هستید؟
هرقدر به انتهای راه می رسیم زمین کوچک 
می شود و امتیازگیری سخت تر. استقلال باید 
یک بازی یک بازی پیش برود و از حالا به انتها 
فکر نکند. قهرمانی دست استقلال است و باید از 

این فرصت استفاده کند و قهرمان شود. 
 در خصوص قرعه کشی جام حذفی چه 

نظری دارید؟
 نساجی تیم منظمی است. در همین بازی 
چند هفته پیش دیدید که چطور موفق شدند 
برابر استقلال عملکرد خوبی داشته باشند. در 
جام حذفی نباید هیچ تیمی را دست کم گرفت.

گفـــتوگـــو

ابطال نتیجه انتخابات ۹۸  
فدراسیون وزنه برداری

ایسنا: دیــوان عــدالت اداری انتخابات 
فدراسیون وزنه برداری در سال 13۹8 را باطل 
اعلام کرد. انتخابات فدراسیون وزنه برداری 
تیرماه سال ۹8 برگزار شد و علی مرادی با 22 رای 
به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب شد. پس از 
انتخابات حرف و حدیث هایی درباره قانونی بودن 
رای گیری مطرح شد چرا که به دلیل غیبت رئیس 
هیات آذربایجان شرقی، تعداد اعضای مجمع 43 
نفر بودند و طبق قانون لازم بود که فرد پیروز 
نصف به علاوه یک رای از آرای مجمع را به دست 
بیاورد. این مساله اعتراض دیگر کاندیداها را 
به همراه داشت. آنها معتقد بودند علی مرادی 
برای پیروزی باید یک رای دیگر کسب می کرد 
و چون این اتفاق رخ نداده بود، انتخابات باید به 
دور دوم کشیده می شد. کاندیداها در همان زمان 
هم چنین در نامه ای به وزیر ورزش وقت اعتراض 
خود را اعلام و خواستار ابطال انتخابات شدند. 
سجاد انوشیروانی یکی از این کاندیداها که در 
مجمع آن زمان 11 رای کسب کرده بود، به دیوان 
عدالت اداری شکایت و ابطال انتخابات را خواستار 
شد. اکنون و براساس رای دیوان عدالت اداری، 
انتخابات 16 تیر ماه 13۹8 ابطال شده است. در 
بخشی از رای شعبه 45 دیوان عدالت اداری آمده 
است: در برگزاری مجمع مورد اعتراض حدنصاب 
قانونی احراز نشده و مستند به مواد 1، 10 و 11 
قانون تشیکلات و آیین دادرسی دیوان عدالت 
اداری، ضمن ابطال انتخابات مجمع عمومی 
فدراسیون وزنه برداری، حکم به ورود شکایت 
مطروج صادر و اعلام می شود. این رای بر اساس 
صلاحیت موجود در ماده 10 قانون تشکیلات و 
آیین دادرسی دیوان عدالت اداری صدور یافته و 
بر اساس ماده 65 قانون مذکور، طرف مدت 20 
روز از تاریخ ابلاغ، به درخواست یکی از طرفین یا 
وکیل یا قائم مقام و یا نماینده قانونی آنها، قابل 

تجدید نظرخواهی است. 

خارجازمستطیلسبز

مجید نامجومطلق: 
 قهرمانی 

 دست استقلال 
است! 

خـــبر
»تیموشچوک« مادام العمر 

محروم شد
فـــدراسیون فوتبال اوکراین »آناتولی.

تیموشچوک« را مادام العمر محروم کرد. 
آناتولی.تیموشچوک اکنون در روسیه زندگی 
می کند، فدراسیون فوتبال اوکراین اکنون این 
بازیکن پیشین بایرن را مادام العمر محروم 
کرده است. از آنجا که این مربی که در زنیت 
کار می کند، جنگ روسیه علیه اوکراین را با 
وجود درخواست محکوم نکرد، فدراسیون 
فوتبال اوکراین او را نقره داغ کرد. در بیانیه 
فدراسیون فوتبال اوکراین آمده است که 
کاپیتان سابق تیم ملی اوکراین در مورد 
جنگ اظهارنظر علنی نکرده است و از شغل 
خود به عنوان کمک مربی در باشگاه روسی 
زنیت سن پترزبورگ نیز استعفا نداده است. 
پروانه مربیگری بازیکن پیشین بایرن مونیخ 
لغو خواهد شد. علاوه بر این، این مربی 42 ساله 
از تمام عناوین ورزشی که در اوکراین کسب 
کرده است، محروم شد و کدملی این مربی نیز 
حذف شد. تیموشچوک با 144 بازی ملی بالاتر 
از مهاجم افسانه ای آندری شوچنکو )111( در 
صدر فهرست بیش ترین بازی در تاریخ تیم ملی 
اوکراین قرار دارد. تیموشچوک مدت زیادی 
برای باشگاه شاختار دونتسک بازی کرده بود 
و در سال 200۹ به مدت چهارسال به مونیخ 
نقل مکان کرد. او از سال 2017 به عنوان کمک 

مربی در زنیت فعالیت می کند. 

 انتقادات تند و تیز »علیرضا منصوریان«

روزه سکوت »فرهاد«

      نگهبانی
سیاوش یزدانی و محمدحسین مرادمند با همراهی یک 
شخص سوم، در حالی که برجک نگهبانی مشخص است، 
دیده می شوند و شاید حتی این عکس در هنگام تغییر 

پست نگهبانی گرفته شده باشد. 

           برخورد
برخورد بین لوئیس دیاز و دروازه بان برایتون باعث شد 
که ستاره کلمبیایی لیورپول چند دقیقه روی زمین بیفتد 
و او نتواند به بازی ادامه دهد اما نهایتا با اقدامات کادر 

پزشکی لیورپول او به زمین بازگشت. 

              هدف نقل و انتقالات
یکی از سایت های هواداری نزدیک به منچستریونایتد 
مدعی شد، یونایتد استعدادیاب های خودش را به پورتو 
فرستاده تا بازی چند نفر را از نزدیک زیرنظر بگیرندکه 

طارمی هم می تواند در این لیست باشد. 

ت
شــ

سنو
عک

 نشریه چاپ مادرید ادعا کرد که با حذف پاری سن ژرمن 
از لیگ قهرمانان اروپا، کیلیان امباپه آماده رسمی کردن 
انتقالش به رئال مادرید شده است. نشریه مارکای اسپانیا در 
گزارشی نوشته است که مذاکرات میان باشگاه رئال مادرید 
و امباپه، در روزهای اخیر شدت گرفته است و هدف طرف 
اسپانیایی هم این است که تا قبل از روزجمعه به این توافق 
جنبه رسمی بدهد. از پنجره نقل وانتقالات تابستانی سال 
2021 که رئال مادرید رسما برای خرید امباپه پیشنهاد 
داد و پیشنهادهایش مورد پذیرش طرف فرانسوی قرار 
نگرفت، مشخص شد که تلاش تیم اسپانیایی برای جذب 
ستاره PSG در حد یک شایعه نیست. با این حال در طول 
فصل جاری شائبه به وجودآمدن دلایلی برای وسوسه شدن 
امباپه به ماندن در پارک دو پرنسه شکل گرفت. امباپه برای 
جلوگیری از متهم شدن به کم کاری برای پاری سن ژرمن و از 
دست دادن تمرکزش، تا الان حاضر نشده هیچ حرفی درباره 
بازی در رئال مادرید بزند اما با حذف تیمش از لیگ قهرمانان 

اروپا و قطعی بودن تیم او در تنها جام باقیمانده 
)لوشامپیونه( شاید دیگر دلیلی برای مخفی 

نگه داشتن تمایلش به بازی در پایتخت 
اسپانیا نداشته باشد. مارکا هم نوشته است 
که احتمالا تا اواسط هفته آینده امباپه 

قرارداد انتقالش به رئال مادرید را قطعی 
خواهد کرد و به گمانه زنی ها درباره 
آینده اش پایان خواهد داد. نشریه 
اسپانیایــی همچنین نوشتــه 
است که امباپه بابت انتقالش به 
رئال مادرید به عنوان بازیکن آزاد 
پاداشی هنگفت در حدود 60 تا 
80 میلیون یورو دریافت خواهد 

کرد. 

بیــنالمــلل


